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Närvarande: Magnus J, Holger J, Sonja J, Johan S, Bert C, Sigbritt O, Amanda J,  
Elisabeth A, Camilla R, Annika J, Bosse J, Christina I. 
 
1. Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

 
2. Johan och Bert valdes till justeringsmän. 

 
3. Konstituerande möte: Val av mötesfunktionärer. 

• Ordförande: Magnus Jonsson, vice ordförande Johan Sellgren 
• Kassör: Sonja Josefsson 
• Sekreterare: Christina Ivarsson, vice sekreterare Sigbritt Oskarsson 
• Firmatecknare: Sonja Josefsson, Johan Sellgren och Magnus Jonasson. Sonja 

tecknar ensam för löpande ärenden. Magnus, Johan och Sonja tecknar övriga 
ärenden två i förening. 

 
4. Uppföljningspunkter:  

• Parkskötsel – Verifiera om vi får bidrag från kommunen för sommarjobbare. Därefter 
tar vi punkten vidare hur vi ska lägga upp sommarjobben. Åter nästa möte. 

• Gångstråk på tån – Projektgrupp märker ut 3 valbara vägar över bergen och sätter 
upp tavlor på lämpliga ställen.    

• Farlig mopedåkning – Bordlägges till nästa möte. 
• Information till nyinflyttade på Fotö. Delar av styrelsen jobbar vidare på vad 

innehållet ska vara.    
 

5. Uppföljning årsmötet 
• Café Boa var ej återställt på ett tillfredsställande sätt efter mötet. Bättring till nästa år. 
• Ca 70 personer deltog. Bra program. Bra med gästtalare.  
                                                                                                                        

6. Frågor att jobba med under 2019. Bra punkter diskuterades och vi undersöker 
möjligheten att utföra dem under året. 
 

7. Övriga frågor 
• Städdag beslutades till den lördag 27 april, reservdag lördag 4 maj.  
• Kommande styrelsemöten under våren 10 april, 23 maj o 19 juni. 
• Fråga från FGIF om ytterligare ekonomisk hjälp till att färdigställa sim-boden togs 

upp. Till nästa möte vill styrelsen ha en tydligare beskrivning på vad som avses.  
   

8. Info från öns föreningar:  
• FGIF: Årsmöte 30 mars. Lekparken har uppdaterats med båt och båk (Vinga). 
• Hamnföreningen:  Ny hamnkapten Johannes Holm börjar i april. Telia vill sätta upp 

mast på Ussholmen, hamnföreningen har hänvisat till befintlig mast. 
• Sion: Ungdomskonferens helgen vecka 12. Stickcafé i Café Boa varannan lördag 

lördag kl 15. 



 
9. Nästa styrelsemöte 10 april.  Mötet avslutas. 

 
 

Vid protokollet 
 
Christina Ivarsson 
 
Justeras 
 
Bert Corneliusson       Johan Sellgren 
 
 
 


